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Rätt eller fel

Nedan följer ett antal frågor och svar om golfregler, skrivna av Svenska Golfförbundets regelkommitté. Golfklubbar, tränare, tävlingsledare, domare eller vanliga golfspelare är välkomna att använda dem som frågesport eller för att testa sina regelkunskaper.
Vid frågor, kontakta SGF:s regelansvarige Claes Grönberg på claes.gronberg@golf.se.

En spelare får plikt om hon tar bort flaggstången som ligger på green när medtävlarens boll är på väg att träffa flaggstången.
Svar: Fel. Regel 13.2b(2)

[bookmark: _GoBack]Vind och vatten betraktas som något utomstående.
Svar: Fel. Def - Utomstående

En utbytt boll blir en boll i spel oavsett om utbytet är tillåtet eller ej.
Svar: Rätt. Regel 6.3b(2)

En boll som ligger på fel green ligger på spelfältet.
Svar: Rätt. Def - Spelfältet

Snö kan vara löst naturföremål.
Svar: Rätt. Def - Lösa naturföremål

Spellinjen är bara linjen från bollen direkt till hålet.
Svar: Fel. Def - Spellinjen

När mark under arbete definieras av en linje är själva linjen i mark under arbete.
Svar: Rätt. Def - Mark under arbete

En spelare som slår ett slag på en ej godkänd boll är diskvalificerad.
Svar: Rätt. Regel 4.2a(1)

Om färgen för ett pliktområde inte har markerats eller angetts av tävlingsledningen ska det betraktas som ett rött pliktområde.
Svar: Rätt. Def - Pliktområde

Spelaren är ansvarig för att summera scoren innan han lämnar in scorekortet till tävlingsledningen. 
Svar: Fel. Regel 3.3b(5)

Ett sprinklerhuvud stör varken bollens läge, spelarens sving, stans eller spellinje. Dock ser hon det i ögonvrån och blir därav störd. Spelaren får ta lättnad.
Svar: Fel. Regel 16.1a(1)

Spelaren kan säga ”Jag dömer ut bollen” och med dessa ord är bollen förlorad.
Svar: Fel. Def - Förlorad boll

Ett halvt uppätet äpple ligger i en bunker bredvid spelarens boll. Spelaren har rätt att ta bort äpplet utan plikt.
Svar: Rätt. Regel 15.1a

Spelaren hittar både sin första boll och sin provisoriska boll out-of-bounds. Hon måste gå tillbaka till tee och slå sitt femte slag.
Svar: Rätt. Regel 18.2b

En rond måste vara 18 hål. 
Svar: Fel. Def - Rond

Ett hål måste vara minst 108 mm i diameter.
Svar: Fel. Def - Hål

En boll sitter fast uppe i ett träd utanför mark under arbete. Dock räknas bollen ha störande inverkan av mark under arbete eftersom trädet har rot inom mark under arbetsområdet.
Svar: Rätt. Def - Mark under arbete

En boll som spelats på hålet är utrustning när den har lyfts och inte åter satts i spel.
Svar: Rätt. Def - Utrustning

En boll är rubbad om den lämnar sitt läge och stannar på annan plats.
Svar: Rätt. Def - Rubbas

Teemarkeringar är alltid flyttbara tillverkade föremål.
Svar: Fel. Regel 6.2b(4)

En spelare i samma ”boll” är detsamma som en partner till spelaren.
Svar: Fel. Def - Partner

En boll som fysiskt berör out-sidan av en out-pinne befinner sig på banan.
Svar: Fel. Def - Out-of-bounds

Fall som inte täcks av golfreglerna ska avgöras genom att det sker en omröstning bland alla i ”bollen”.
Svar: Fel. Regel 20.3

Dåligt väder är i sig inte godtagbart skäl för att avbryta spelet.
Svar: Rätt. Regel 5.7a

Spelare som startat ronden med 13 klubbor får utöka till 14 klubbor genom att låna från en åskådare.
Svar: Rätt. Regel 4.1b(4)

En boll är oduglig för spel när den är synligt skrapad.
Svar: Fel. Regel 4.2c(2)

Följande är en del av en bunker: En kant, vägg eller sida vid kanten av ett iordningsställt område som består av jord, gräs eller staplad torv
Svar: Fel. Def - Bunker

Hål gjort av banarbetare räknas som mark under arbete, vare sig det är markerat eller ej.
Svar: Rätt. Def - Mark under arbete

En stipulerad rond kan starta på hål 5 och sluta på hål 4.
Svar: Rätt. Def - Rond

Spelaren upptäcker under spelet av hål 1 att för hög handicap står på hennes scorekort. Då diskvalificeras spelaren.
Svar: Fel. Regel 3.3b(4)

Spelare i matchspel som överenskommer om att bryta spelet diskvalificeras alltid.
Svar: Fel. Regel 5.7

Du tar bort ett löst grässtrå som inte lutar sig mot bollen, utan sitter fast på bollen. Du får ett slags plikt.
Svar: Rätt. Def - Lösa naturföremål

Din boll ligger i en bunker. Innan du slår tar du bort en stor gren som stör både stansen och svingen. Det är inget regelbrott.
Svar: Rätt. Regel 15.1a

Spelaren måste ta lättnad om han/hon har stansen på fel green även om bollen ligger utanför.
Svar: Rätt. Regel 13.1f

Gränsen för ett pliktområde sträcker sig ner under marken men inte upp från marken.
Svar: Fel. Def - Pliktområde

Spelaren droppar för ospelbar boll i en bunker. Det finns flera alternativ som ger honom en möjlighet att få droppa utanför bunkern.
Svar: Rätt. Regel 19.3

Det är lägesförbättring en klubblängd på den finklippta delen av spelfältet. Om spelarens boll ligger i greenkant skulle spelaren ha rätt att placera bollen på green.
Svar: Fel. Lokal Regel E-3 (Def. spelfältet)

Du kan överallt på banan kräva att få en annan spelares boll lyft om den ligger tillräckligt nära för att distrahera dig när du slår.
Svar: Rätt. Regel 15.3b

Om publik följer en ”boll” räknas tiden att leta, 3 minuter, från att någon ur publiken börjat leta.
Svar: Fel. Regel 18.2a(1)

Du får ta lättnad utan plikt för boll som är pluggad i ruffen så länge den inte är pluggad i sand.
Svar: Rätt. Regel 16.3a(1)

Inför slaget får spelaren grunda klubban lätt precis bakom eller framför bollen men inte pressar ner den. Det gäller överallt på banan.
Svar: Fel Regel 8.1b, (12.2b(1))

Vid en långputt från green träffar du din motspelares boll som ligger bredvid hålet. För detta ”misstag” utgår ingen plikt.
Svar: Rätt. Regel 11.1a

Din boll ligger i ruffen och du tar avsiktligt med fingrarna på bollen. Detta är tillåtet om inte bollen rubbas.
Svar: Fel. Regel 9.4b 

När en spelares boll har rubbats under sökande i en bunker måste läget återskapas. Men en liten del av bollen får lämnas synlig om den tidigare varit helt täckt med sand.
Svar: Rätt Regel 7.1b

Vid ett slag träffar din boll efter någon meter en trädstam och studsar sedan tillbaka och träffar din golfvagn. Du får ett slags plikt.
Svar: Fel. Regel 11.1a

Om bollen av misstag träffar flaggstången eller personen som passar den blir det inte någon plikt men bollen måste återplaceras och spelas om.
Svar: Fel. Regel 13.2b(2)

Det är tillåtet att öva puttning på en övningsgreen mellan spelet av två hål
Svar: Rätt. Regel 5.5b
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